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Formalia

F1 Mötets öppnande
Mötet beslutade:
att välja ordförande Naixuan Pei till mötesordförande.

F2 Mötets behöriga utlysande
Mötet beslutade:
att anse mötet behörigt utlyst.

F3 Val av mötets sekreterare
Mötet beslutade:
att välja Mert Uzel till mötessekreterare.

F4 Val av justeringsperson
Mötet beslutade:
att välja Gustav Axelsson och Amadeus Rabenius till

justeringspersoner.

F4 Fastställande av dagordning
Mötet beslutade:
att fastställa dagordningen.

F5 Föregående protokoll
Mötet beslutade:
att lägga protokoll från sektionsmöte #1 2023 till handlingarna.

Informationsärenden

I1 Information från styrelsen
Föredragande: Naixuan Pei

- Årets första Omsis tog plats mellan 4:e och 5:e mars och en
representant från LS styrelse deltog. Rapport i I3.

- Information om styrelsens kontakt med läkare som gör pedagogisk-AT,
och vad projektet innebär.

- Sektionsmedlemmarna informeras om nyheter på MF.
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- En renovering av Aulan planeras att ta plats i juni. Detta kan
komma att påverka höstterminens mottagning. Resten av huset
förväntas dock vara tillgängligt under denna period.

- Uppstartsmöte med MFs presidium. Under detta möte
diskuterades bland annat sittningar och eftersläpp på MF då
dessa enligt rapportering från presidiet upplevts delvis otrygga för
föreningsmedlemmar. Föredragande uppmanar
sektionsmedlemmarna att värna om varandras trygghet och
säkerhet under kommande event.

I2 Utlysning av studentrepresentanter
Vårens utlysning av poster som studentrepresentant är igång. Ansvariga för
studentrepresentation i styrelsen Ella och Daniel presenterar de viktigaste
datumen och förändringar i studentrepresentantposterna.
Föredragande: Daniel Sortebech och Ella Belusa.

- Utlysning av studentrepresentanter öppnades den 8:e mars med 29 lediga
poster. Praktisk information om ansökningen.

- I anslutning till utlysningen planeras en utbildningskväll för nya
studentrepresentanter den 27:e april.

I3 Information från senaste OMSiS
Edvin har deltagit i det senaste OMSiS-mötet och rapporterar om vad som har
tagits upp där från oss och övriga läkarprogram i landet.
Föredragande: Edvin Monemi

- Föredragande representerade Läkarsektionen på senaste OMSiS mötet som var
det första för 2023. Föredragande förklarar vad OMSiS är. Föredragande
rapporterar punkter som diskuterats på mötet:

- Linköpings universitet planerar att digitalisera den prekliniska delen av
läkarprogrammet med undantag för seminarier och liknande.

- Temat för NatLäk i år är Psyisk Ohälsa. NatLäk kommer att hållas i
Göteborg.

- Rasism på kliniska terminer mellan studenter och patienter diskuterades
under OMSiS.

- Läkarsektionen hade även ställt frågor till OMSiS. En av dessa gällde
återkoppling och TBL på det nya programmet då detta under föregående
sektionsmöte framfördes som bristande av flera sektionsmedlemmar.

- Flera lärosäten har PBL istället för TBL men har liknande metod som KI
för återkoppling. Denna metod anses framgångsrik i Lund och Linköping.
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- Under läkarstudenters första termin finns en handledare med i gruppen
som fokuserar på att grupparbetet ska gå väl. Det läggs mer fokus på att
skapa ett fungerande grupparbete än själva lärandet under första
terminen. Studenterna har ett avstämningsmöte med handledaren
halvvägs genom terminen.

- Likt KI skriver grupperna vid andra lärosäten regler för grupparbete.
- Många lärare och handledare på kirurgterminen upplever att studenter

har bristande anatomikunskap. Detta diskuterades på OMSiS.
- Detta kändes igen av flera deltagande lärosäten på OMSiS men

detta har inte uppmärksammats i lika stor grad som på KI. Ett
repetitionsblock i anatomi i början på kirurgterminen planeras för
det nya läkarprogrammet för att ge studenter goda förutsättningar
för resten av terminen. Umeå som har börjat med detta anser att
det har fungerat väl och att det har varit uppskattat av
studenterna.

- Vissa lärosäten har infört flera mindre anatomiblock inför varje del
av kirurgterminen så att studenter har fått möjlighet att repetera
relevant anatomi.

- Efter att föredragande presenterat punkter från senaste OMSiS hade
sektionsmedlemmarna frågor till föredragande.

- En sektionsmedlem framförde följande fråga: enligt vems
önskemål utfördes digitaliseringen av den prekliniska
läkarutbildningen och varför?

- Föredragande svarade med att detta drivits av en enskild
person från fakulteten för ett lärosäte där det, till skillnad
från i Stockholm, ej finns samma möjlighet att ha närvaro av
samtliga specialister då vissa specialiteter ej finns nära
lärosätet. Digitala föreläsningar föreslogs då som en lösning
eftersom det ej krävde att föreläsare eller studenter reste
långa sträckor för att delta på föreläsningar.

I4 Revidering av Läkarsektionens reglemente
Styrelsen har, efter uppmaning av MF:s styrelse, sett över Läkarsektionens
reglemente. Förslag på revidering av reglementet presenteras.
Föredragande: Mert Uzel och Naixuan Pei

- Föredragande presenterar styrelsens förslag på revidering av läkarsektionens
reglemente och presenterar de största förändringarna som föreslås.
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- MF:s Styrelse har förordnat kårorgan att se över sina reglemente vilket LS
styrelse nu har gjort.

- Föredragande presenterar de största synpunkterna och uppmuntrar
sektionsmedlemmar att läsa igenom reglementet samt kontakta MF vid frågor
gällande reglementet.

Diskussionsärenden

D1 Terminsvisa behörighetskrav och stigmat kring att bli underkänd
Behörighetskraven för att gå vidare till nästa termin leder till att vissa
studenter känner stigma kring att bli underkända. Hur kan Läkarsektionen
arbeta för att avhjälpa denna stigmatisering?

- Frågeställningarna diskuterades i smågrupper efterföljd av uppsamling i
helgrupp.

- Gällande rimlighet av behörighetskraven togs följande upp av
sektionsmedlemmarna.

- De flesta tycker att kraven är rimliga men med vissa undantagsfall. Bland
dessa undantagsfall ingick tentamen i patologi under pandemin och
tentamen i kursen BV3 som spärrade till BV5.

- Sektionsmedlemmar som började HT21 ser viss orimlighet med
behörighet på det nya läkarprogrammet och noterar en återkommande
problematik med att kontakta kursledning för att göra kraven mer rimliga.

- Det kommenterats att kursledningen vid behov har plockat ut
moment från kurser som anses orimliga av studenter.

- Studenter på nya läkarprogrammet upplever även svårighet med
omtentor i biokemi då anatomikursen som efterföljer är intensiv.

En student framförde att det finns en tendens att läkarstudenter kan känna att
behörighetskraven är orimliga under själva tentaperioden men att behörighetskraven
sedan kan kännas rimligare efter själva tentaperioden.

- Flera studenter tar upp att stigmatisering förekommer naturligt vid början
av utbildningen men att det avtar under programmets gång. En orsak till
detta anses vara läkarstudenters generella vana med att prestera väl i
tidigare utbildning.

- Stöd av medstudenter och studenthandledning uppskattas.
- Studenter anser att publicering av resultatstatistik med värdering av

statistiken kan påverka studenter som inte blir godkända vid tentamen.
Uppmanar till större försiktighet vid publicering av statistik över
tentaresultat, samt att det inte ska förekomma värderande kommentarer i
anslutning till detta.
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D2 Utmaningar och stöd för Läkarintrot
På föregående möte diskuterades om att introverksamheten urvattnas, och att
det bl.a. saknas tillräckligt finansiellt stöd för att vårt utskott, Läkarintrot, ska
kunna fortsätta driva och utveckla sina aktiviteter. Hur kan vi göra introt
bättre?

- Fler aktiviteter för studenterna föreslår flera sektionsmedlemmar som lösning på
urvattningen av läkarintrot. Detta bemöttes med argumentet att resultat från flera
enkäter har visat att läkarstudenter (framför allt faddrar) tycker att det är för
många aktiviteter under introt.

- Variation av event samt fler större event föreslås.
- Engagera faddrar till att delta på event, via sänkning av priser för biljetter

till Läkarintrots aktiviteter.
- Ett problem som de nya studenterna presenterar är att mottagningens schema

för aktiviteter under introt inte helt nått fram till alla.
- Kommunikation med MF, framförallt Mottagningsutskottet diskuteras som

en lösning för detta.
- Kommunikation sker främst via Instagram och Facebook vilket alla

studenter kanske inte har. Detta leder till att information kring event inte
går ut lika väl. Presentation av Läkarintrot under en föreläsning vid början
av terminen föreslås.

- Sponsring av läkarintrot diskuterades som en lösning för finansiering.
Rapporter

R1 Rapportrunda
Rapport från samtliga som har haft möte sedan senaste sektionsmötet.
Föredragande: Studentrepresentanter i temakollegier, kommittéer och
arbetsgrupper.

PK

- Tentamensservice och uppdatering i anmälan till tentamen från och med 15:e
mars. Anmälan kommer göras via Ladok senast senast 10 arbetsdagar innan
och placering av plats kommer ges via TimeEdit. Studenter med särskilda behov
kommer även ha möjlighet att skriva tentor i Flemingsberg. Det finns nu 30
enskilda rum i Solna och 13 i Flemingsberg.

- Temakollegium 3 kommer att existera samtidigt som Terminskollegium 5 under
närmaste perioden.
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- PN:s aktivitetsplan för 2023 presenterades.
- CK:s aktivitetsplan för 2023 presenterades.

T2

- Sluttentamen i BV4 har endast två tentamenstillfällen innan studenter som ska
gå kursen nu spärras. Kollegiet arbetar för att lösa detta och arbetar med stöd
för studenter som inte blir godkända. Gällande KKU planeras en portal som ska
vara tillgänglig för alla läkare som kommer i kontakt med studenter under
vårdcentralsplaceringar i situationer där den ordinarie handledaren ej är
närvarande.

T3

- Studenter som gick BV5 hade svårt med cancerpatologi som kom precis innan
tentamen i kursen. Utöver det saknades både gastro- och gynpatologi som
studenter nu förväntas ta igen på egen hand utan att ha fått någon tid för det.
Kollegiet planerar att arbeta mot detta genom att införa “crash course” med
mikroskopering samt övrigt stöd. Det basvetenskapliga projektarbetet har
tidigare haft handledare som inte svarar studenterna och kollegiet kommer
trycka på att handledare förväntas vara mer närvarande för studenterna.

FUM:

- Behandlat uppdateringar kring ekonomi då skattmästaren slutar. FUM har
beslutat ett nytt ekonomisystem samt ett lån till bokhandeln inför stängning och
bokslut av verksamheten.

Kurswebbar:

- Canvasmall utvecklas för studenter som läst en basvetenskaplig kurs på nya
läkarprogrammet. En revidering av mallen för Canvassidor på kliniska terminer
planeras först efter de första studenterna på nya läkarprogrammet har börjat.

PIL:

- Förberedelse för ny intagning via PIL kullen diskuterade. Det har varit svårt att
hitta tillräckligt med intervjuare för att fylla den förväntade kvoten av studenter
som ska tas in med PIL. Utvärdering av PIL som antagningsmetod planeras
även.

Styrgrupp 6LP:
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- Kursansvar och resursfördelning på de sista terminer i det 6-åriga
läkarprogrammet diskuterades.. Styrgruppen får en ny ordförande, Ewa
Ehrenborg. Styrgruppens arbete uppskattas kommer fortgå i ca 1 år till.

CK:

En avstämning av den preliminära kursplanen för kursen Klinisk Medicin 2 har gjorts där
kommittén hade en genomgång av olika lärandemål och diskuterade komplettering av
dessa.

Implementering av EPA (entrustable professional activities) diskuterades att
implementeras i kursen Klinisk Medicin 3. Examination av E-Portfölj projektet
diskuterades även, hur det ska fortsättas efter termin 4. Formativa bedömningar av
examination planeras under senare terminer. Kursplanen för kursen MDBI planeras att
uppdateras då den saknar saker i nuläget.

LINK:

- Nomineringsmöte skedde för två veckor sedan. 100 studenter sökte utbyte och
alla studenter har nu fått svar. Däremot var vissa ansökningar sena eller
bristande och dessa studenter har tappat prioritering. Till nästa omgång kommer
åtgärden vidtas för att förbättra detta.

- Hemsidan planeras även att förtydligas.
- Studenter på nya programmet kan komma att ej ha möjlighet att söka utbyte

under termin 6. Men detta är i nuläget inte fastställt då kursplanen för termin 6 ej
är utformad.

- Studentrepresentant för SVK meddelar att en diskussion tidigare förts inom SVK
gällande att flytta utbyten till SVK under termin 11 på nya programmet, men
detta är i nuläget oklart.

Nästa möten

- Torsdagen 13 april 17:30-19:30
- Torsdagen 11 maj 17:30-19:30

Mötets avslutande
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Mötesordförande Naixuan Pei avslutade mötet kl. 19:35

Vid protokollet

______________________________

Mert Uzel, mötessekreterare

Justeras

______________________________

Naixuan Pei, mötesordförande

_______________________________

Gustav Axelsson, justerare

_______________________________

Amadeus Rabenius, justerare
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